
 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

o STAJ ÇALIŞMAMIZ SONUÇLANDI 

 

o KARTON TEKNELER 

YARIŞINA KATILDIK 

 

o “NE NAE SAO PAOLO NE BAŞKASI” 

 

 

 

BÜLTEN 
  TEMMUZ 2022 SAYI 28 TMMOB GIDAMO İZMİR ŞUBE YAYINIDIR 

 

 

 

 

 



 

ŞUBE GÜNCESİ 

 

STAJ ÇALIŞMAMIZ SONUÇLANDI 

Şubemizin düzenlemiş olduğu staj çalışması sonuçlandı. Mart ve Nisan 

aylarında yürüttüğümüz çalışmada işletmelerde zorunlu stajlarını yapacak 

gıda mühendisliği bölümleri öğrencileri ile staj imkânı sağlayabilecek 

işletmeleri buluşturmayı amaçladık. Çalışmamıza Aydın, Balıkesir, İzmir, 

Manisa ve Muğla illerinden 47 firma destek verdi, 119 kişilik kontenjan 

sağladı. 10 üniversiteden 103 öğrenci arkadaşımızla bu firmalar 

buluşturuldu. Firmalarla iletişim ve mülakat süreçlerini bizzat yürüten 

öğrencilerimiz talep ettikleri staj imkânlarına kavuşmuş oldu. 

Şubemize başvuran öğrencilerimize, çalışmamıza katılarak staj imkânı 

sağlayan tüm firmalara teşekkür ediyoruz. 

 

KARTON TEKNELER YARIŞINA KATILDIK 

TMMOB İzmir İl Koordinasyon Kurulu tarafından 1 Temmuz Denizcilik ve 

Kabotaj Bayramı nedeniyle düzenlenen "Geleneksel TMMOB Karton Tekneler 

Yarışı"nın bu yıl 14. sü gerçekleştirildi. 

TMMOB‘ye bağlı odaların 

İzmir şubelerinin yarıştığı 

etkinlik için öğle 

saatlerinden itibaren 

Cumhuriyet Meydanı‘nda 

suya dayanıklı bant ve 

mukavva kullanarak kendi 

tasarladıkları tekneleri 

yaptılar. Kortej eşliğinde 

Konak Pier Rıhtımı‘na 

getirilen tekneler Tunç 

SOYER‘in başlangıç düdüğü 

ile suya indirildi. 

 

Ekmek Teknemiz 2. olurken Orman Mühendisleri Odası 1. Maden 

Mühendisleri Odası 3. oldu. İlk batan tekne ise Çevre Mühendisleri Odasının 

oldu. 

Bu keyifli yarışta harcadıkları emek ve mücadeleleri için Ege Üniversitesi 

Öğrenci Temsilciliği‘ne teşekkür ediyoruz.  

 

 



 

KARŞIYAKA TARLADAN ÇATALA GIDA, KENTLER VE YEREL 

YÖNETİMLER SEMPOZYUMUNA KATILDIK 

Sempozyuma katılan Şube Yönetim Kurulu Başkanımız İ. Uğur TOPRAK, 

"Kentler ve Yerel Gıda Politikaları" konulu bir sunum gerçekleştirdi. 

 

"NE NAE SAO PAOLO NE BAŞKASI" BASIN AÇIKLAMASINA KATILDIK 

Türk Mühendis ve Mimar Odaları Birliği (TMMOB) İzmir İl Koordinasyon 

Kurulu (İKK), İzmir Barosu, İzmir Tabip Odası ve Kamu Emekçileri Sendikaları 

Konfederasyonu (KESK), söküm için Aliağa Limanı‘na gelecek olan asbest 

yüklü gemi için verilen izin hakkında İzmir Mimarlık Merkezi`nde bir basın 

açıklaması düzenledi.  İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç SOYER‘in de 

katıldığı açıklamaya Şubemiz adına Yönetim Kurulu Başkanımız İ. Uğur 

TOPRAK katıldı. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

SÜRDÜRÜLEBİLİR KALKINMA HEDEFLERİNİ KONUŞTUK 

Şube hizmet 

binamızda 

gerçekleştirdiğimiz 

Teras Sohbetlerinin 

bu ayki konusu 

"Sürdürülebilir 

Kalkınma Hedefleri" 

idi. 26 Temmuz 

2022 Salı günü 

gerçekleşen ve 

kolaylaştırıcılığını 

Şube Yönetim 

Kurulu Yedek 

Üyemiz Dilay 

DURMUŞ‘un yaptığı 

etkinlikte, Buca 

Belediyesi 

Sürdürülebilirlik Ofisinden Gıda Mühendisi Beyza KUŞOĞLU uygulamalarla 

ilgili genel bilgilerle birlikte ülkemiz ve dünya genelinden örnekler verdi, Buca 

Belediyesi‘nde yürütülen çalışmaları anlattı, gelen soruları yanıtladı. 

Etkinliğimizde ayrıca TMMOB Çevre Mühendisleri Odası İzmir Şubesi Yönetim 

Kurulu Başkanı Serhat TANYERİ‘ni de ağırladık. Beyza Hanım ‘a bu keyifli 

sohbet için teşekkür ediyor, her ay farklı bir konuyla gerçekleşecek 

etkinliğimize tüm meslektaşlarımız bekliyoruz. 

 

AMERICAN LIFE DİL OKULLARI İNDİRİM PROTOKOLÜ 

Odamız ile American Life Dil Okulları arasında indirim protokolü 

imzalanmıştır. Şubemiz mühendis üye, öğrenci üye ve çalışanlarına belirlenen 

indirim oranları uygulanacaktır. Detayları internet sitemizde bulabilirsiniz. 

 

YÖNETİM KURULU TOPLANTISI 

Şube Yönetim Kurulu 1 Temmuz – 31 Temmuz 2022 tarihleri arasında toplam 

2 toplantı yapmış ve bu toplantılarda toplam 4 karar almıştır. 

 

 

 

 

 

 



 

BASIN AÇIKLAMALARI 

ÇEŞME YARIMADASININ GELECEĞİ İÇİN DANIŞTAY İDARİ DAVA 

DAİRELERİ KURULU’NA ÇAĞRI 

Bilindiği gibi 12.02.2020 tarihli Resmi Gazete, İzmir Çeşme Kültür ve Turizm 

Koruma ve Gelişim Bölgesinin sınırlarının yeniden belirlenmesine ilişkin 

Cumhurbaşkanı yayımlanmıştı. Cumhurbaşkanı kararı; Çeşme 

Yarımadasında mevcut devletin hüküm ve tasarrufu altındaki alanların 

tümünü, 47 km kıyı alanını, yarımadanın kuzey ve güneyinde 4.000 hektarı 

bulan deniz alanlarını ve bu alanlardaki beş adet adayı, 5.000 hektar orman 

alanını, içme suyu koruma havzalarının tamamını, bölgedeki doğal koruma 

alanlarının yüzde 70`ini, nitelikli tarım alanları ile zeytinlik alanları, kültürel 

ve arkeolojik miras alanlarını içeren, yarımadanın yerleşim alanları dışında 

kalan alanların tamamını 16.000 Hektarlık devasa kamu arazisini 

kapsamaktadır. Bu devasa kamu arazisi halkımızın girişine kapalı olacak 

imtiyazlı bir azınlığın mutlak kullanımına tahsis edilecektir. Bu kararın, 

yaratacağı yapılaşma ve nüfus yoğunluğu, bölgenin kısıtlı su kaynakları ile 

yetersiz alt yapısı üzerinde önemli sonuçlar yaratacaktır. Varlık nedenimiz 

olan kamusal sorumluluğumuz ve Çeşme Yarımadası`nın geleceği için bu 

talan projesinin iptali için dava açtık. 

Toplumsal ve siyasal alanda yaşanan pek çok tartışma arasında, davamızı 

bilimsel gerçeklikten ve kamu yararı yanlısı tutumumuzdan ödün vermeden 

yürüttük. Yargılamanın en önemli aşaması olan 27 Ekim 2021 tarihinde 

mahallinde yapılan keşif ve bilirkişi incelemesi sonunda toplam 190 sayfalık 

kapsamlı bir bilirkişi raporu sunuldu. 

25 Mart 2022 havale tarihli bilirkişi heyeti raporunda oy birliği ile "…KTKGB 

alanının bütününü gözeterek, dava konusu ekleme ile koruma alanları yanı 

sıra turizm kullanımlarına, dolayısıyla yapılaşmaya da açılmasına yol açacak 

olan sınır kararının; tarım ve orman alanları, doğal değerler (flora, fauna, 

ekosistemler) su kaynakları ve kültürel miras üzerinde yaratacağı olumsuz 

etkileri göz önüne alındığında, planlama ilkelerine ve kamu yararına uygun 

olmadığı…" sonucuna varılmıştı. Bu şekilde davamızın haklılığı bilimsel olarak 

da kanıtlanmıştı. Bu aşamadan sonra hukuken yapılması gereken ya yıkıma 

yol açacak Cumhurbaşkanı kararının yürütmesinin durdurulmasına ya da 

dosya tekemmül ettiğinden esastan iptaline karar verilmesi gerekmekteydi. 

Ama öyle olmadı. 

Danıştay Altıncı Dairesi, 15.06.2022 gün ve 2020/3285 E. Sayılı oyçokluğu 

ile verdiği GEREKÇESİZ kararı ile yürütmeyi durdurma istemimizi reddetti. 

Karara avukatlarımız 13 Temmuz 2022 tarihinde itiraz ettiler. Aslında kararın 

hukuka aykırılığının keşfe bizzat katılan Başkan Vekili Ahmet Arslan`ın karşı 

oyu çok iyi anlatmaktadır. Sayın Arslan karşı oy gerekçesinde şunları 

söylüyor; "Uyuşmazlıkta; 27.10.2021 tarihinde yerinde yapılan kesif ve 

bilirkişi incelemesi sonucunda düzenlenen bilirkişi raporunda özetle; "Kültür 

ve Turizm Koruma ve Gelişim Bölgesi alanının bütününü de gözeterek, dava 

konusu ekleme ile koruma alanları yanı sıra turizm kullanımlarına, 

dolayısıyla yapılaşmaya da açılmasına yol açacak olan sınır kararının, tarım 



 

ve orman alanları, doğal değerler, (flora, fauna, ekosistemler) su kaynakları ve 

kültürel miras üzerinde yaratacağı olumsuz etkileri göz önüne alındığında, 

kamu yararına uygun olmadığı" tespit edilmiştir. Dosyadaki bilgi ve belgeler 

ile bilirkişi raporunun birlikte değerlendirilmesinden, davaya konu 

11/02/2020 tarihli ve 2103 sayılı Cumhurbaşkanı kararının yürütmesinin 

durdurulması gerektiği" Hukuka aykırılığı bilirkişi raporu ile sabit "İzmir 

Çeşme Kültür ve Turizm Koruma ve Gelişim Bölgesi" siyasetin de önemli 

gündemlerinden birisini oluşturuyor. Bir hukuk devletinde elbette belirleyici 

olan hukuk olmalıydı ama öyle olmadı var olan Başkanlık rejimini de göz 

önüne aldığımızda ilk aklımıza gelen "yargıya müdahale mi var" olmuştur. 

Hukuk devletinden, hukukun üstünlüğünden yana olan biz davacılar 

Danıştay İdari Dava Daireleri Kurulu`ndan hukuka aykırı bu kararı 

kaldırmasını bekliyoruz. Çeşme Yarımadasında ekolojik yıkımlara neden 

olacak, kısa erimli yapılaşmalarla yarımadanın talan edilip kaynaklarının yok 

edilmesi sonucunu doğuracak, Çeşme yarımadasını yaşanmaz bir hale 

dönüştürecek hukuka aykırı bu karar hakkında yürütmenin durdurulması 

kararı verilmesini istiyoruz. 

Bu arada 13 Temmuzda çıkan orman yangınında Çeşme Turizm projesi alanı 

içinde kalan ormanlık alanın yaklaşık 250,00 hektarlık kısmı tahrip olmuştur. 

Bu alanın Anayasanın 169. maddesi ve 681 sayılı Orman Kanununa göre 

turizm dâhil başka amaçlarla tahsisinin yapılmaması ve yeniden rehabilite 

edilerek ormanlaştırılması esastır. Bunun takipçisi olacağımızın da bilinmesi 

gerekmektedir. 

 

TMMOB İzmir İKK           İzmir Barosu              İzmir Tabip Odası 

EGEÇEP Derneği                 107 Yurttaş 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

AYIN KONUSU 

SÜRDÜRÜLEBİLİR KALKINMA HEDEFLERİ 

Ekolojik dengede meydana gelen bozulmalar, hammadde kaynaklarının 

tükenmesi sürdürülebilirliğe olan ilginin gün geçtikçe artmasına neden 

olmaktadır. Sürdürülebilir sistemler geleceğe yönelik ekolojik dengenin 

korunması ve yaşamın devam etmesi açısından önemli bir gereklilik olarak 

görülmektedir. 

Gelecek nesillerin kaynaklarının tüketilmemesi, günümüz kaynaklarının daha 

verimli ve etkili kullanılması konusu her geçen gün daha fazla insanın kafasını 

kurcalamaya başlamıştır. Yıllardır devam eden üretim ve tüketim anlayışla 

dünya kaynaklarının sınırsızmışçasına kullanılması, çevreye karşı saygısızca 

tüketime dayalı ticari ilişkilere girişilmesi, günümüzde başta küresel ısınma 

gibi gelecek nesilleri tehdit eden birçok sorunla karşı karşıya bırakmıştır. Tüm 

bu gelişmeler karşısında doğada meydana gelen bozulmalar kendisini 

göstermeye başlamışlardır. Bu durum mevcut pazarları, var olan karlı iş 

alanlarını tehdit etmeye başlaması, geleceğe daha yaşanabilir bir dünya 

bırakılması gerektiği konusunda insanları derin uykularından uyandırmaya 

başlamıştır.  

Sosyal, çevresel ve ekonomik boyutlar ile ifade edilen sürdürülebilirliğe olan 

artan ilgi ve çeşitli firmaların kontrolsüz faaliyetleri sonucu ekosistemde 

oluşan zararlar, gıda firmalarının pazarlama, üretim, dağıtım, hammadde gibi 

aşamalarında sürdürülebilir yöntemleri seçmesini zorunlu hale getirmeye 

başlamıştır. 

Sürdürülebilirlik kavramının günümüzde önemli bir konu hale gelmesinin 

birçok sebebi vardır: 

• Öncelikle şirketlerin küresel pazarlara girmeye başlamaları onlara toplumsal 

ve çevresel sorumluluklar da yüklemiştir.  

• Günümüzdeki bütünleşik tedarik zinciri yapısı şirketleri tüm süreç boyunca 

çevresel, ekonomik ve sosyal faktörlere bağlı olarak sorumlu davranmaya 

itmektedir.  

• Yatırımcılar yatırım yapmayı planladıkları şirketlerin sadece finansal 

performanslarına değil aynı zamanda sosyal ve çevresel performanslarına da 

bakmaktadır. Orta ve uzun vadede bu doğrultuda çalışan şirketlerin 

ortaklarına da değer yaratacağı bilinci oluşmuştur.  

• Günümüzdeki bilinçli tüketiciler artık şirketlerden ürettikleri ürünlerde ve 

hizmetlerde sorumluluk sahibi olmalarını beklemektedirler. Şirketlerden 

ürettikleri ürünler ve hizmetler konusunda şeffaf olabilmeleri istenmektedir.  

• Küresel düzeyde meydana gelen iklim değişikliği gibi çevresel felaketler de 

tüm iş dünyasını bu konularda duyarlı olmaya zorlamaktadır. 

Dünya atmosferinde meydana gelen ısınmalar iklim değişikliği, ormanların ve 

okyanusların kirletilerek yok edilmesi dünya üzerinde yaşayan milyonlarca 

insanının yok olma riskiyle yüzleşmesine neden olmaktadır. İklim değişikliği 

ve üzerinde yaşadığımız gezegenimizde meydana gelen çevresel hasarlar tüm 

dünya için varoluşsal tehdit kaynakları olarak göze çarpmaktadır. Bu 



 

durumun üstesinden gelmek için Avrupa Birliği kaynakların verimli 

kullanıldığı ve ayrıca ekonomik dönüşüm programı olma potansiyeli taşıyan 

bir strateji ihtiyacının varlığı fikrini ortaya atmıştır. Bu doğrultuda iklim 

değişikliği ile mücadele, sera gazı emisyonlarının azaltılması ve yenilenebilir 

enerji kullanımı gibi çevresel ve sosyal sürdürülebilirlik konularına karşı 

duyarlı tutumuyla tanınan Avrupa Birliği tarafından 2019 yılının son 

aylarında çevre ve sürdürülebilirlik alanında bir motivasyon göstergesi olarak 

yeşil mutabakat anlaşmasını oluşturmuştur.   

Ülkemizin 11. Kalkınma planı hedeflerinde "sera gazı emisyonuna sebep olan 

binalar ile enerji, sanayi, ulaştırma, atık ve tarım sektörlerinde emisyon 

kontrolüne yönelik Niyet Edilmiş Ulusal Katkı çerçevesinde çalışmaların 

yürütülmesi" yer almaktadır. Buna ek olarak 2050 yılında da karbon salınımı 

kritik eşiğinin aşılacağı düşünüldüğünde yeşil mutabakat ve iklim eylem 

planının öncelikli amaçlarından birisini 2050`de karbon salınımı ve sera gazı 

emisyonunu sıfıra indirgemek hedefi oluşturmaktadır.   Yeşil mutabakat, 

ilerleyen dönemlerde ise AB ile ticari ilişkisi bulunan tüm ülkelerin ticaret ve 

sanayi kollarında yeşil dönüşüm temelli şekillenmeleri sağlayacaktır. 

Böylelikle hem AB ile bütünleşme sürdürülecek ve beraberinde uluslararası 

rekabet korunabilecektir.  

İlk temelleri 1992 yılında Birleşmiş milletler tarafından Rio`da düzenlenen 

Çevre ve Kalkınma Konferansı‘ndan sonra 1996`da ortaya atılan 

sürdürülebilir kalkınma kavramı, sonraki yıllarda birçok Kalkınma Planları ve 

politika belgelerine yol gösterici olmuştur.  Sürdürülebilir kalkınma hedefleri 

toplam 17 sürdürülebilir kalkınma amacıyla tüm dünyanın daha 

sürdürülebilir bir hale evrilmesini amaçlamaktadır. Bu amaç doğrultusunda 

2015-2030 dönemi boyunca, "kimseyi geride bırakmama" sloganı ile hiçbir 

ülkenin kalkınma sürecinde geride bırakılmaması için çalışılmalar 

sürdürülmektedir. 

Sürdürülebilirlik felsefesi yalnızca gıda değil tüm sistemlerde üç temel yönden 

(çevresel, sosyal ve ekonomik) incelenmelidir. Mevcut ve gelecek nesiller için 

sürdürülebilir kalkınma hedeflerinin gerçekleştirilmesi söz konusu üç temel 

boyutun sağlanması ile mümkün olabilecektir. Bizler sorumlu gıda 

mühendisleri olarak, işletmeler ve üniversitelerde sürdürülebilir üretim ve 

tüketim kalıplarının alt yapılarının oluşturulması yoluyla, "yoksulluğa son", 

"nitelikli eğitim", "amaçlar için ortaklıklar" vb. tüm sürdürülebilir kalkınma 

hedeflerinin her birinde aktif olarak faaliyet gösterebilmektedir.  

Artan nüfusun beraberinde getirdiği önemli bir zorluk da kaynakların 

yetersizliği ve artan nüfusa yeterince gıda kaynağı sağlayamamaktır. Gıda 

mühendislerinin artan tüketici bilincini göz önünde bulundurarak, 

sürdürülebilir kalkınma hedefleri ışığında alacakları tedbirler ile 

sürdürülebilir bir sistem oluşturmak mümkün olabilecektir.  Sürdürülebilir 

kalkınma hedeflerinin maddelerinin uygulanması hem toplumdaki bireylerin 

hem de gıda mühendislerinin koordineli bir şekilde çalışması ve bu felsefeyi 

benimsemesi ile mümkün olacaktır. 

TMMOB Gıda Mühendisleri Odası İzmir Şubesi Yönetim Kurulu 



 

YENİ ÜYELERE MERHABA 

 

 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 



 

YAZILI VE GÖRSEL MEDYADA ŞUBEMİZ 

 
02.07.2022, Yenigün: "KURBAN İBADETİ İŞKENCEYE DÖNMESİN" 

05.07.2022, Manisa TV: GÜNDEM ÖZEL, “TV Yayını” 

05.07.2022, Haber Ekspres: “Vatandaş Beslenemiyor, Sadece Karnını 

Doyuruyor” 

05.07.2022, Gerçek Haberci, “GMO İzmir Şube Başkanı TOPRAK, ‘Vatandaş 

Beslenemiyor, Sadece Karnını Doyuruyor!’” 

07.07.2022, DHA: “KURBAN ETİNİ ODA SICAKLIĞINA GELMEDEN DOLABA 

KOYMAYIN” 

07.07.2022, “KURBAN KESİMLERİ İLE İLGİLİ DİKKAT EDİLMESİ 

GEREKENLER VE SONRASINDA YAPILACAKLAR” 

18.07.2022, ‘Karşıyaka’da “Tarladan Çatala: Gıda, Kentler ve Yerel 

Yönetimler” Konuşuldu’ 

18.07.2022, Polemik TV: "VATANDAŞ KALİTELİ DEĞİL UCUZ ÜRÜN 

ARIYOR" 

16.07.2022, Gazete Yenigün: "YÜKSEK ZAMLARLA EĞLENMEK HAYAL" 

17.07.2022, Evrensel: "GIDAMO İZMİR ŞUBE BAŞKANI TOPRAK: ARTAN 

SÜT FİYATLARI SÜTE ULAŞIMI ENGELLİYOR" 

18.07.2022, Ege`de Sonsöz: AB`DE "FETA" ÖRNEĞİ: BİZ BUNU YAPABİLİR 

MİYİZ? 

23.07.2022, İlkses: "İŞÇİ MENÜLERİ PROTEİNDEN “KARBONHİDRATA” 

KAYDI" 

27.07.2022, İzGazete TV: "PINAR TEKE İLE GÜN DOĞDU" 

30.07.2022, Yenigün: “GÜNEŞLE GELEN GİZLİ TEHLİKE!” 

31.07.2022, Temmuz Ayı konumuzun basına yansımaları; “Sürdürülebilir 

Kalkınma Hedefleri” 

 

 

  

 

 
 
 

 
 
 

 
 

https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11856&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11853&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11857&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11857&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11858&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11858&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11874&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11874&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11886&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11886&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11893&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11893&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11895&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11895&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11896&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11897&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11897&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11901&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11901&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11905&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11905&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11911&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11938&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11956&tipi=4&sube=3
https://www.gidamo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=11956&tipi=4&sube=3


 

 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
9. DÖNEM ŞUBE YÖNETİM KURULU 

 

Başkan İ. Uğur TOPRAK 2. Başkan Ömer Ulaş 

KIRIM Yazman Hande TOZ Sayman Veysel 
KAŞHAN Üye Muhsin Zafer GÖYNÜGÜR Üye 

Fahriye AYRIÇ DANIŞMAN Üye Barış ELVEREN 

Yedek Üye Şafak BİRTÜRK Yedek Üye Şerife 

ULU Yedek Üye İlayda KARAKAYA Yedek Üye 

Timurtaş YILDIRIM Yedek Üye Berkay Berat 

GÖKSEL Yedek Üye Dilay DURMUŞ Yedek Üye 
Yaşar Mert BİÇİCİ 

 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 



 

ŞUBE ÇALIŞMA SAATLERİMİZ VE ULAŞIM BİLGİLERİMİZ 

 
 

 
 
 

 
 

Şube hizmet binamıza; Evka3 - Fahrettin Altay metro hattı 

Bornova durağında inerek, Bornova Metro veya 

Küçükparktan geçen otobüslere ya da dolmuşlara binerek 

ulaşabilirsiniz. 

Şube hizmet binamızın harita bilgileri için tıklayınız. 

 

 

https://www.google.com.tr/maps/place/G%C4%B1da+M%C3%BChendisleri+Odas%C4%B1/@38.4594516,27.2110107,18z/data=!4m5!3m4!1s0x14b97d2fa21e4f37:0xa44557d2658cd47!8m2!3d38.4601905!4d27.2115359?hl=tr


 

SOSYAL MEDYA HESAPLARIMIZ VE İLETİŞİM BİLGİLERİMİZ 

 

 

 
 


